
Oświadczenie złożone 

przez senatora Rafała Muchackiego 

na 57. posiedzeniu Senatu 

w dniu 3 lipca 2014 r. 

Oświadczenie skierowane do wiceprezes Rady Ministrów, minister infrastruktury i rozwoju Elżbiety 

Bieńkowskiej 

Szanowna Pani Premier! 

Zgodnie z ustawą o opłacie skarbowej opłatę skarbową pobiera się za wydanie pozwolenia na budowę. 

Obecnie obowiązujące przepisy wskazują, że opłatę skarbową pobiera się przed dokonaniem czynności urzę-

dowej, z którą ta opłata jest związana. W tej sytuacji powstaje wątpliwość, czy jeżeli wniosek o wydanie 

pozwolenia na budowę zostanie rozpatrzony negatywnie, to opłata przepada, czy też powinna zostać zwróco-

na, skoro nie wydano pozwolenia na budowę. 

Obecnie stanowiska poszczególnych organów administracji architektoniczno-budowlanej w tej sprawie są 

różne. Niektóre pobierają opłatę dopiero po wydaniu pozwolenia na budowę. 

Z wyrazami szacunku 

Rafał Muchacki 




